
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.49.1.2020    

Protokół Nr 107/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 17 grudnia 2020 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:09 zakończenie o godz. 11:33 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec,  Stanisław Czochara  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone:  

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczył 

Specjalista Zespołu ds. pomocy instytucjonalnej i świadczeń Działu Pomocy Społecznej PCPR w 

Stalowej Woli Grzegorz Kwitek) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Stalowowolskiego Ośrodka Wsparcia i Interwencji Kryzysowej o 

przyjęcie zmian w planie finansowym SOWiIK na 2020 rok.  



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Placówek 

Oświatowo – Wychowawczych w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż kostki brukowej przez Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi 

powiatowej Nr 2502R - ul. Dąbrowskiego. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

o nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Agacie Krzek 

dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli.  

8. Uchwała Zarzadu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

o nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Teresie 

Polowskiej dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej 

Woli.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

10. Przyjęcie Protokołu Nr 106/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku. 

11. Wolne wnioski.  

12. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 107. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3.  Wniosek Stalowowolskiego Ośrodka Wsparcia i Interwencji Kryzysowej o 

przyjęcie zmian w planie finansowym SOWiIK na 2020 rok. 

Pan Grzegorz Kwitek przekazał, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 



proponuje dokonania przesunięcia środków w planie finansowym i dokonania jednoczesnej 

korekty w kosztorysie ze względu na rodzaj kosztów, na zadanie prowadzenia Stalowowolskiego 

Ośrodka Wsparcia i Interwencji Kryzysowej w roku 2020. Pozytywna decyzja Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego pozwoli ustabilizować płynność funkcjonowania SOWiIK oraz pozwoli na 

wymianę zużytych sprzętów codziennego użytku w hostelu m. in. na częściową wymianę łóżek 

wraz z materacami oraz ewentualny zakup nowej kosiarki. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Placówek 

Oświatowo – Wychowawczych w Stalowej Woli. 

Naczelnik Pani Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały oraz poinformowała, że Dyrektor 

Zespołu Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą do 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację zużytego wyposażenia 

będącego na wyposażeniu ZPO-W.  

We wrześniu 2020 roku zostało zakupionych 10 nowych tapczanów, które zastąpiły 

likwidowane wyposażenie, pozostałe rzeczy nie będą zastępowane nowymi. 

Ze względu, że przedmioty są przestarzałe, wyeksploatowane, zepsute – naprawa nieopłacalna, 

nie nadają się do dalszej eksploatacji, są nieprzydatne na potrzeby placówki, należy je 

zlikwidować. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 107/720/2020 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Placówek Oświatowo – 

Wychowawczych w Stalowej Woli. 

 



Ad. 5.  Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż kostki brukowej przez Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Stalowej Woli. 

Naczelnik Pani Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały oraz poinformowała, że Dyrektor 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą do 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na sprzedaż 4 m2 kostki brukowej 

(kostka mocno zniszczona) w cenie 5 zł/m2, pracownikowi CKZiU. 

Kostka pochodzi z rozbiórki materiałów z przebudowy ulicy Poniatowskiego z 2017 roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 107/721/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż kostki 

brukowej przez Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli. 

 

Ad. 6.  Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej Nr 

2502R - ul. Dąbrowskiego. 

Naczelnik Pani Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały oraz poinformowała, że w związku z 

rozbudową drogi Nr 2502R – ul. Dąbrowskiego, przewiduje się pozyskać z rozbiórki kostkę 

brukową w ilości wg kosztorysu inwestorskiego ok. 1074 m2. Na dzień dzisiejszy trudno jest 

przewidzieć jaka ilość materiału będzie odzyskana i będzie się nadawała do ponownego 

wbudowania. Na bieżąco ZDP i Wydział IMP będą monitorować sytuację. 

 

Kostka brukowa jest zbędna na potrzeby Starostwa Powiatowego dlatego proponuje się ją 

przekazać. 

 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. 

 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 107/722/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej Nr 2502R - ul. Dąbrowskiego. 

 



 

 

Ad. 7.  Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem o 

nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Agacie Krzek dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Pani Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały oraz opisała długoletni staż Pani 

Agaty Krzek, która jest nauczycielem dyplomowanym z 25-letnim stażem pedagogicznym. 

Funkcję dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Wł. Sikorskiego w Stalowej Woli pełni od 

01.09.2017 r. Jako dyrektor sumiennie i nienagannie realizuje obowiązki związane z 

powierzonym jej stanowiskiem. Pozyskuje fundusze na remonty bazy szkolnej, jak również na 

wyposażenie sal lekcyjnych. Obecnie pełni funkcję wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w 

Stalowej Woli, a w okresie kadencji 2014-2018 przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu Rady Miejskiej w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 107/723/2020 w sprawie wystąpienia z wnioskiem o nadanie 

odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Agacie Krzek dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 

im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

 

Ad. 8.  Uchwała Zarzadu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem o 

nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Teresie Polowskiej 

dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli.  

Naczelnik Pani Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały oraz opisała długoletni staż Pani 

Teresy Polowskiej, która jest nauczycielem dyplomowanym z 29 -letnim stażem pracy 

pedagogicznej. Od roku 2012 jest Dyrektorem Zespołu Placówek Oświatowo - Wychowawczych 

w Stalowej Woli. Rzetelnie i sumiennie realizuje obowiązki związane z powierzonym jej 

stanowiskiem i zadaniami placówek. Zabiega o poprawę warunków socjalno- bytowych, na 

bieżąco  prowadzi remonty, systematycznie doposaża bazę placówki  w sprzęt i pomoce 

dydaktyczne. Pomaga młodzieży znajdującej się w trudnej sytuacji życiowej w uzyskaniu 

dofinansowania kosztów pobytu w bursie. Placówka jest postrzegana jako bezpieczna i kierująca 

się dobrem powierzonych jej opiece wychowanków. 



Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 107/724/2020 w sprawie wystąpienia z wnioskiem o nadanie 

odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” pani Teresie Polowskiej dyrektor Zespołu 

Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

 

 

Ad. 9.  Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania?  

Wicestarosta Pan Mariusz Sołtys zapytał Pani Skarbnik czy w tym roku nie było kwalifikacji 

wojskowej, odpowiedziała, że nie,  natomiast na przyszły rok jest zabezpieczona kwota 134 tyś 

złotych. 

 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0,             

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr Uchwała Nr 107/725/2020 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

 

Ad. 10. Przyjęcie Protokołu Nr 106/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi 

dotyczące  Protokołu Nr 106/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku? Żadne uwagi nie zostały 

zgłoszone. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 

106/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 106/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku został przyjęty.  

 

 

 



Ad. 11. Wolne wnioski.  

Skarbnik Powiatu Pani Elżbieta Kulpa wystąpiła z wnioskiem o jeszcze jedną Sesję Rady Powiatu 

w tym roku. Wniosek został zaakceptowany. Ustalone zostało, że Zarząd Powiatu odbędzie się 

21.12.2020r. o godzinie 11:00, natomiast Sesja Rady Powiatu – 22.12.2020r. o godzinie 15:00 

 

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jakub Andres 

Janusz Zarzeczny 

         Starosta Stalowowolski 

                     (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


